
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Johan Danielsson (S)

2021/22:1472 Lantmäteriets fastighetsbildningsverksamhet

I början av mars i år kom Riksrevisionen med en rapport som skarpt kritiserar 
Lantmäteriets fastighetsbildningsverksamhet; den konstateras vara ineffektiv, 
ha långa handläggningstider samt höga och oförutsägbara avgifter.

Med anledning av rapporten vill jag ställa följande fråga till statsrådet Johan 
Danielsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att åtgärda bristerna som 
Riksrevisionens belyser, och hur ser tidsplanen ut?

………………………………………

Viktor Wärnick (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-20
Besvaras senast
2022-04-27 kl. 12.00


